

Ai Translator Online translation Offline translation Take a photo for translation Take photos offline Smart recording simultaneous interpretation Operation Manual	WARM REMINDER: 1.Before using the smart translator for the first time, please charge it fully. 2.You can access the network through WiFi/ mobile hotspot. Note: Secondary authentication WiFi is not supported when the translator is networked, such as airport WiFi or public WiFi. 3.When the translation is in low power mode or the WiFi/ hotspot signal is poor, the translation timeout may be displayed. You are advised to change the WiFi hotspot and try again. 4.Please read this manual carefully. It will guide you through the operational details of the product. 5.Due to system update, the number of UI pictures and translated languages updated or increased according to the actual. 一、PRODUCT PACKAGING CONTENT 1.Translation machine *1 2.Type-C data cable *1 3.Instructions *1 4.Packaging box *1 二、BUTTON INTRODUCTION Charging interface Charging port Camera Volume key + Volume key - Power switch Touch screen language key language key Back	三、OPERATION GUIDE 1.SWITCH/RESTART Power on: Press and hold the power button for 3 seconds to start the device. Shutdown/Restart: Hold down the power button for 3 seconds and select "Shutdown/Restart" Unlock/lock screen: Press the switch. 2.CONNECTED NETWORK(WIFI/HOT-SPOT) Click the Settings button, select WLAN, and turn on the switch button in the upper right corner. Select WiFi, click, enter the WiFi password, and click "Join" in the upper right corner. If the WiFi is connected, the network is connected successfully. Press and hold a connected network. A screen is displayed to cancel the network connection. 3.OPERATION INSTRUCTION Device supports Group translation, photo translation, offline translation, intelligent recording, and spoken language learning. After clicking the icon, you need to click the language button at the top of the screen, and then select Language A and Language B in the Commonly Used Languages/Your Language, as shown in the figure below. Hold down the A language key, speak the A language you want to translate, and release the key. The device will automatically translate it into B language. Similarly, holding down the B language key, speak the text that needs to be translated into B language, and when releasing the key, the device will automatically translate it into A language. 4.ONLINE TRANSLATION Online translation in 138 languages. Directly press the voice A key or swipe right on the home page to enter the online translation page, swipe left to exit. For details about how to select and switch common voices at the top of the screen, see "Operation Guide". Long press Translation History to "Delete/Empty/Favorite". 5.OFFLINE TRANSLATION Supports 17 offline translation languages. Click the Offline Translation icon, select language A and language B, and modify common languages. For details, see the Operation Guide. Hold down translation history and select Delete/Delete All/Favorites.	Some languages require downloading after connecting to the internet based on prompts. 6.PHOTO TRANSLATION Photo translation supports recognition of 75 online languages. Offline Simplified Chinese,Traditional Chinese,American English, German,Spanish,French,Italian,Japanese,Korean,Portuguese, Russian,Dutch,Greek,Swedish,Polish,Turkish,Hungarian, Indonesian,Filipino,Vietnamese,Bulgarian,Hindi, Malay, 23 languages, and will continue to update the actual languages based on physical objects. Click on the "Take Photo Translation" icon, then select language A and language B at the top of the screen. Press the camera button to take a photo. After taking the photo, the device will translate language A into language B, and the translation results support both image and text viewing. Click on the album icon at the bottom left to view the browsing history. Long press the album icon to delete/clear translation records. 7.GROUP TRANSLATION Group translation requires 2 or more devices. Click on the "Group translation" icon, then click on "Create", enter your ID, or enter the ID created by the other party to join." After successfully creating the meeting, let's engage in delightful conversation. Two devices can achieve synchronized translation. Note: Save the recording before shutdown on low power.	10.ChatGPT Log in to the ChatGPT account, start a pleasant experience, long press the usage record, the sharing character appears, click on the QR code, and scan the mobile phone to share with friends for simultaneous transmission. 11.SIMULTANEOUS INTERPRETATION Press the Translation button to start speaking according to the language indicated on the screen, and then press the translation button to stop. It stops after one minute. Click the QR code in the upper right corner and scan it with your mobile phone to share it with your friends. 12.LANGUAGE LEARNING Click the "Language Learning" icon and select Language A and B. Press and hold the A language key to speak in A language, and the device will automatically translate it into B language. At the top right of the sentence, click on the "Language learning" icon to follow through, and the device will score you according to the standard pronunciation procedure. 13.TEXT TRANSLATION Click to open Text translation Select the required language text input area Enter the text to be translated into the required language text. 14.WORD BANK Click on the "Word Library" icon, built-in primary school, middle school, high school, postgraduate examination, CET4, CET6, IELTS, TOEFL. 15.ORAL LEARNING Click the "Spoken English Learning" icon to enter Spoken English learning. 16.WORLD CLOCK Click on the World Clock to switch the clocks of the world's major cities. 17.EXCHANGE RATE CONVERSION Click the exchange rate tool to perform exchange rate conversion, this product supports 24 currency conversion. 18.FAVORITES FOLDER You can save the translation records through the operation guide, which is convenient for the next study.	四、COMMON QUESTIONS 1.HOW IS THE TRANSLATION EFFECT OF THE TRANSLATOR? daily communication, the accuracy of online translation reaches as high as 98%. The reading has reached the level of general announcers. 2.HOW DO WE CONNECT TO THE INTERNET? Connect to WiFi or mobile hotspot. Note: The translator is not suitable for secondary authentication Internet, such as airport WiFi. 3.IF WE DON'T HAVE THE INTERNET, HOW DO WE USE THE TRANSLATOR? 17 languages currently supported translation machine precision offline translation: Jane/medium/English (us)/English (UK)/(add)/English (Australia)/English (print)/Spanish/Portuguese /Russian/German/Japanese/Korean/French/Italian/ Dutch language. 4.COMPARED WITH MOBILE TRANSLATION SOFTWARE APPS, WHAT ARE THE ADVANTAGES OF TRANSLATION MACHINES? The accuracy of the translator is much higher than that of the mobile APP. It not only supports online translation, but also supports photo translation, recording translation and offline translation. (APP does not have this function) Support remote language recognition, dual microphone noise reduction, high speaker. Support two-way translation, 138 languages online translation, the operation is far more convenient than the APP. 5.WHAT IS THE STANDBY/USE TIME OF THE TRANSLATOR? The translator uses a 1000 mah polymer lithium battery, which can be used for about 3 to 4 hours in normal operation, and only needs to be charged for about 2 to 3 hours. 6.WHY CAN'T THE TRANSLATOR ENTER THE HOME PAGE/ CAN'T SHUT DOWN AFTER STARTUP? Hold down the power button for 15 seconds to forcibly restart the device. After the restart, the device can be used normally. 7.WHY DO TRANSLATORS OFTEN DISPLAY MESSAGES SUCH AS TRANSLATION TIMEOUT/UNRECOGNIZED? Translation Timeout: The WiFi network signal is too weak. We suggest switching to a stronger WiFi signal or trying to connect via your mobile hotspot. No recognition: The translator can not recognize the language, speak as close to the microphone as possible, raise the volume.	人工智能翻译 在线翻译 离线翻译 拍照翻译 离线拍照 智能录音 同声传译 操作手册	温馨提示: 1.在第1次使用智能翻译机前, 请先充满电量。 2.可通过WiFi/手机热点连接网络。 提示:翻译机连接网络, 不支持二次认证的WiFi, 比如机场WiFi 公共WiFi。 3.在翻译机处于低电量模式或者WiFi/热点信号不好的情况下, 有可能会显示翻译超时, 建议更换手机的WiFi热点连接重试。 4.请仔细阅读此说明书, 会详细向你介绍产品的操作细节, 祝你翻译旅途愉快。 5.因系统更新, UI图片与翻译语种数量更新或增加以实物为准。 一、产品包装内容 1.翻译机*1 2.Type-C数据线*1 3.说明书*1 4.包装盒*1 二、按键介绍 充电端口 触摸屏 翻译键 翻译键 返回键 照相机	三、操作指南 1.开关机/重启设备 开机:长按电源键3秒, 启动设备。 关机/重启:长按电源键3秒, 选择"关机/重启" 解锁/锁屏:短按开关。 2.连接网络(WiFi/Hot-spot) 单击设置键, 选择WLAN, 打开右上角的开关按钮。 选择WiFi, 点击后输入WiFi密码, 点击右上角"加入"。 WiFi前面显示已连接, 则说明成功链接网络。 长按已连接网络, 弹出界面可取消该网络连接。 备注:翻译机不适用于需要二次认证的网络, 比如机场WF, 公共WiFi。 3.操作指引 设备支持全球乐聊/拍照翻译/离线翻译/智能录音/口语学习。 单击图标后, 需要在屏幕上方单击语言按钮, 在常用语言/所在语言中选择A语言和B语言, 如下图所示。 按住A语言键, 讲需要翻译的A语言, 松开按键后设备会自动翻译成B语言。 同理, 按住B语言键, 讲需要翻译的B语言, 松开按键后设备会自动翻译成A语言。 4.在线翻译 在线支持138种语言互译。 直接按语音A键或者首页右滑动进入到在线翻译页面。左滑动为退出。 屏幕上方常用语音选择及切换详见"操作指引"。 长按翻译历史, 进行"删除/清空/收藏"。	5.离线翻译 支持17种离线翻译语言。 点击"离线翻译"图标后, 选择A语言和B语言, 进行常用语言更改。 操作详见"操作指引", 长按翻译历史, 进行"删除/清空/收藏"。 部分语种, 根据提示联网后下载才能使用。 6.拍照翻译 拍照翻译支持75种在线语言识别。 持离线简体中文、繁体中文、英语美国、德语、西班牙语、法语、意大利语、日语、韩语、葡萄牙语、俄语、荷兰语、希腊语、瑞典语、波兰语、土耳其语、匈牙利语、印尼语、菲律宾语、越南语、保加利亚语、印地语、马来语39种语言。 后续会陆续更新实际语种以实物为准。 点击"拍照翻译"图标, 在屏幕上方选择A语言和B语言。 点击拍照按钮, 拍照后设备会将A语言翻译成B语言, 翻译结果支持图片和文本查看。 点击左下方的相册可查阅历史记录, 长按相册图标可删除/清空翻译记录。 7.全球乐聊 全球乐聊需要2台及以上设备, 点击"全球乐聊"图标, 点击创建, 输入ID号, 或输入对方创建的ID点击进入。 创建会议成功后开始乐聊, 两台设备可实现同步翻译。 8.录音速译 支持离线原文13种, 译文115种录音转写:普通话、台湾话、英语(美国)、日语、韩语、德语、西班牙语、俄语、法语、泰语、阿拉伯语沙特、葡萄牙语、越南语。 点击"录音翻译"图标后, 选择A语言和B语言。 点击"红色按钮"开始录音, 录音结束后保存即可。 在屏幕右下方查看历史记录, 长按录音记录, 可"删除所有录音"。 备注: 低电关机前保存录音。 9.手机翻译 可使用Chrome PayPal 微信等软件扫码进入功能界面后, 点 开右上角功能图标, 选择需要语言后即可进行手机与机器互译。 10.ChatGPT 登录ChatGPT账户, 开始愉快的体验长按使用记录, 出现分享字符 点击出现二维码, 手机扫描可分享给好友实现同传。 11.同声传译 按下一翻译键开始说话根据屏幕提示语种, 说完后再按一下翻译键 停止。一分钟时长后自动停止。点开右上角二维码用手机扫描可分 享给好友实现同传。	12.语言学习 点击"语言学习"图标, 选择A语言和B语言。 按住A语言键讲A语言, 设备会自动翻译成B语言。 在句子右上方, 点击"语言学习"图标进行跟读, 设备会根据你读 音的标准程序自行打分。 13.文本翻译 点击打开文本翻译 选择需要的语种 文本输入区内输入需要翻译 的文本 即可 翻译为需要的语种文本。 14.单词库 点击"单词库"图标, 内置小学、初中、高中、考研、CET4、 CET6、雅思、托福。 15.口语学习 点击"口语学习"图标, 进入英语口语学习。 16.世界钟 点击世界钟, 切换世界各大城市时钟。 17.汇率换算 点击汇率工具, 可进行汇率换算, 本产品支持24种货币换算。 18.收藏夹 通过操作指引可以将翻译记录进行收藏, 方便下次学习查看。	3.如果我们没有网络, 如何使用翻译机? 翻译机目前支持17种语言精准离线翻译: 中简/中繁/英(美)/英(英) /英(加)/英(澳)/英(印)/西语/葡语/俄语/德语/日语/韩语/法语/ 意语/荷语。 4.和手机翻译软件APP相比, 翻译机的优势有哪些? 翻译机的准确率要比手机APP高得多。 不仅支持在线翻译, 还支持拍照翻译, 录音翻译和离线翻译。(APP无此功能) 支持远距离语言识别, 双麦降噪, 高扬声器。 支持双向翻译, 138 种语言在线翻译, 操作上要远比APP方便得多。 5.翻译机待机时间/使用时间是多久? 翻译机采用的是1000 毫安聚合物锂电池, 正常工作可使用大约 3~4小时, 充电只需大约2~3小时, 重复循环使用。 6.为何翻译机开机后进不了主页/无法关机? 长按电源键15秒强制重启设备, 重启后即可正常使用。 7.为何翻译机经常显示翻译超时/无法识别等提示? 翻译超时: WiFi网络信号太差, 建议更换信号强的WiFi或者连接 手机热点重试。 无法识别: 翻译机无法识别语言, 讲话时尽量靠近麦克风, 提高 音量。 四、常见问题 1.翻译机的翻译效果如何? 在日常沟通交流中, 在线翻译的准确率高达98% 文字朗读达到一般播音员水平。 2.我们如何连接互联网? 连接WiFi或手机热点连接。 备注: 翻译机不适用于二次认证互联网, 如机场的WiFi。
--	---	---	---	---	--	---	--	--	--	--	--

FCC Warning

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition without restriction.